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Abstract (en)
[origin: US6422221B2] An intake manifold with an integrated exhaust gas recirculation system (16, 17a, 17b) which is located primarily within a
plenum (12) of the intake manifold and is spaced at a distance (a) from the walls (20) of the intake manifold. This limits the heat transfer to the
housing of the intake manifold, so that the housing may be manufactured, for example, of synthetic resin material. Further relief of the synthetic resin
housing, particularly of the intake channels (14), from thermal stress is provided in that the intake air within the plenum cools the exhaust gas in the
exhaust lines (17a, b), so that the intake-air/exhaust-gas mixture within the intake channels (14) does not exceed the critical temperature for the.
synthetic resin walls (20) of the channels even if the exhaust gas recirculation rates are high.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Saugrohr mit einem integrierten Abgasrückführsystem (16, 17a, 17b). Dieses befindet sich hauptsächlich im
Sammelraum (12) des Saugrohres und weist einen Abstand a zu den Wandungen (20) des Saugrohres auf. Hierdurch kann eine Wärmeübertragung
auf das Gehäuse des Saugrohres nur in geringem Maße erfolgen, so dass dieses z. B. aus Kunststoff hergestellt werden kann. Eine weitere
Entlastung des Kunststoffgehäuses, insbesondere der Ansaugkanäle (14) wird dadurch erreicht, dass die Ansaugluft im Sammelraum das Abgas in
den Abgasleitungen (17a, b) kühlt, wodurch das Ansaugluftabgasgemisch in den Saugkanälen (14) auch bei hohen Abgasrückführraten die kritische
Temperatur für die Kunststoffwandungen (20) nicht überschreitet. <IMAGE>
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